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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Mager Andrea, tárca nélküli miniszter (nemzeti vagyon kezeléséért 
felelős) 

Az interpelláció címe: "Garantálni tudja, hogy visszakapjuk a csepeli hévet?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Tavaly év végén derült ki, hogy az eredeti ígéretek ellenére nem állítják vissza a forgalmat a Csepeli
hév teljes  vonalán,  hanem továbbra is  pótlóbuszoznunk kell.  Ennek oka az,  hogy nem sikerült
összehangolni a Kvassay híd felújítását, valamint az épülő atlétikai stadion miatt szükségessé vált
aluljáró építését. Így bár a Kvassay híd felújítása az ígért határidőre elkészült, de mi továbbra is
pótlóbuszról nézhetjük a szépen felújított hidat, ezzel 20-30 percet veszítve minden egyes nap.

2020 decemberében azonnali kérdés formájában már érdeklődtem a hév újraindításáról, de akkor
Fónagy János nem tudott még részelteket mondani. Mellesleg elnézést sem volt hajlandó kérni a
csepeliektől azért, mert az ígér 6 hónap után nem sikerült újraindítani a forgalmat, ráadásul erről
még csak kommunikálni sem voltak hajlandók nyíltan, egyértelműen és őszintén.

Időközben elindult az említett aluljáró építése, a hév töltését is teljesen szétbombázták a Kvassay
híd és a Lágymányosi híd közötti szakaszon. Az új határidő pedig 2021 augusztus vége. A csepeliek
pedig fel vannak háborodva, mert nekünk azt mondták, hogy január 1-jétől utazhatunk a hévvel a
teljes szakaszon. Több petíció is indult az ügyben, az általam kezdeményezett petíciót mintegy 1100
hév utas írta alá, de más petíciók is indultak, további mintegy 1000 aláírással. Az utasok pedig kérik
vissza a hévet, és szeretnének garanciát kapni arra, hogy többet nem verik át őket.

Tisztelt Miniszter Asszony!

Mindezek alapján a következő kérdéssel fordulok önhöz:

Tudják-e garantálni, hogy a második határidőt betartják majd, és 2021 szeptemberétől visszakapjuk



a  hévet?  Lesz-e  következménye,  ha  mégsem tudják  betartani?  Le  fog  mondani,  ha  a  második
határidő kapcsán is átverik a csepeli hév utasait? 

Budapest, 2021. március 2.

Tisztelettel,

Dr. Szabó Szabolcs
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